
Bestyrelsens beretning 
ved den ordinære generalforsamling mandag d. 15. maj 2023 

Møder

Der blev ikke afholdt mange bestyrelsesmøder i det forgangne år.

Torsdag  d. 29.11.2022 kl 19:00 , deltagende var Kasper, Dennis og Bo.
Gennemgang af betalingerne for at se om alle har betalt. Der manglede syv betalere. Det blev 
aftalt at sende rykkere ud. 

Torsdag d.20.04.2023 kl. 19:00 , deltagende var: Dennis, Birthe(suppleant) og Bo.
Mødet omhandlede planlægning af generalforsamling.

Betaling

Ligesom tidligere år, går der meget tid med at indkræve kontingentbetalinger. Der er næsten altid 
nogen, der mangler at betale. I år var der igen syv manglende betalinger. Hermed en opfordring fra 
bestyrelsen om at sørge for at få betalt sit kontingent.

Grønne arealer

De grønne arealer er blevet ordnet af vores faste havmand Grønlykke Have & Anlæg. Bestyrelsen er
tilfreds med arbejdet, og har derfor ingen planer om at undersøge andre muligheder på det område.

Snerydning

Der var ikke behov for snerydning i år.

Græsstykket ved Hvenekildehaven 51

Der blev på generalforsamlingen 2022 under punktet eventuelt diskuteret vedligeholdelse af det 
grønne område/rabat ud for Hvenekildehaven 51. Dennis tog efterfølgende en snak med Grønlykke 
Have & Anlæg, som holder vores grønne arealer. De blev enige om at græsstykket ud for 
Hvenekildehaven 51 bliver klippet uden ekstra beregning i forhold til den gældende aftale.

Derudover fik vi beskåret træerne på samme græsstykke. Bestyrelsen forventer at det ikke bliver en 
årlige tilbagevendende beskæring, men men derimod en vurdereing fra år til år.


